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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  16 april 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen Maatwerkfonds (energiearmoede) 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 18 maart 2024 hebben de fracties van CDA, SGP en PvdA schriftelijke 
vragen gesteld over het Maatwerkfonds (energiearmoede) 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Als raad hebben wij uw college in bovenstaande motie gevraagd om het 

totale pakket aan maatregelen ter bestrijding van energie- en 
inflatiearmoede uiterlijk 1 oktober 2023 te evalueren. Heeft deze 
evaluatie inmiddels plaatsgevonden? Zo nee, waarom niet? En zo ja, 
kunnen wij evaluatie dan ontvangen? 
 
Het klopt dat er heeft nog geen evaluatie plaatsgevonden. De reden 
hiervoor is dat de maatregelen in eerste instantie tot 1 juni 2023 zouden 
gelden. Het kabinet heeft echter besloten om ook in 2023 (via de 
gemeenten) een energietoeslag te verstrekken. Wij hebben daarom 
besloten de maatregelen te verlengen en daarna pas te evalueren. De 
maandelijkse betalingen van de energietoeslag lopen nog t/m juni 2024 
en op de regeling maatwerkfonds voor maatschappelijke organisaties 
kan nog (steeds) een beroep worden gedaan tot 1 januari 2025. Na 
afloop evalueren wij het totaalpakket aan maatregelen en zullen wij uw 
raad daarvan op de hoogte stellen. 
 

2. U krijgt in het gemeentefonds budget om energiearmoede te bestrijden, 
kunt u aangeven hoeveel u ontvangen heeft in 2022 en 2023, en 
hoeveel u daarvan hebt uitgegeven om energiearmoede te bestrijden? 
 
In 2022 hebben we € 4.964.598 ontvangen en in 2023 hebben we        
€ 4.337.477 ontvangen. We hebben tot nu toe totaal € 8.558.000 
uitgegeven. 
 

3. Kunt u hierbij dan ook aangeven hoeveel inwoners gebruik hebben 
gemaakt van het maatwerkfonds en welke kosten hiermee gepaard 
gingen? 
 
Op het maatwerkfonds is geen beroep gedaan door onze inwoners. 
 

4. In hoeverre denkt uw college dat er tegenwoordig sprake is van energie- 
en inflatiearmoede onder inwoners met een laag of middeninkomen? En 
waar baseert u zich dan op? 
 
De energie- en gasprijzen hebben inmiddels weer het normale niveau 
van voor de crisis bereikt. Dit is een positieve ontwikkeling voor onze 
inwoners. Tegelijkertijd is nog steeds sprake van conflict die de 
energieprijzen beïnvloedden. In de evaluatie zal het college de 
verschillende ontwikkelingen beschouwen en verwerken. Op dit moment 
kunnen we nog niet goed beoordelen of er sprake is van energie- en 
inflatiearmoede.  



 

Pagina 2 van 2 

 
5. Overweegt uw college om bijvoorbeeld een breed maatwerkfonds in te 

richten als opvolger van het tijdelijk maatwerkfonds? Zo ja, waarom wel 
en zo nee, waarom niet? 
 
Op het maatwerkfonds konden inwoners met acute problemen een 
beroep doen tot 1 juni 2023. Hiervan is geen gebruik gemaakt. In onze 
evaluatie verwerken we deze gegevens en trekken we onze conclusies. 
Uiteraard blijven wij de ontwikkelingen op de energiemarkt nauwlettend 
volgen en zullen we handelen wanneer de situatie daarom vraagt. 
 

 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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